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Protokół  Nr  VII/07 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  03  kwietnia  2007  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 03 kwietnia 2007 r.: 
- godz. 10.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 15:50 
 
 
W dniu 03 kwietnia 2007 r. w sesji uczestniczyło 30 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Bartosz Arłukowicz 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 
- dyrektorzy/kierownicy miejskich jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 
- zaproszeni goście - lista obecności stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną VII zwyczajną sesję 
Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, Stanisława 
Laguna i Grodzkiego, przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków 
zawodowych, mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłoŜoną listę obecności 
stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 30 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, Ŝe w związku z tym otwiera VII zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Jana Stopyrę – 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe dnia 12 marca 2007 r. przyznano Medal za 
Zasługi dla Miasta Szczecina panu Stanisławowi Lagunowi i przedstawił Radzie 
Miasta osobę Pana S. Laguna – załącznik nr 7 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miasta wraz z Prezydentem Miasta wręczyli Panu Lagunowi 
Medal za Zasługi dla Miasta Szczecina. 
 
S. Lagun - stwierdził, Ŝe jest bardzo szczęśliwy i dumny z faktu przyznania medalu. 
Poinformował, Ŝe swoją nagrodę złoŜy w hołdzie na cmentarzu w Kwaterze 
Pionierów. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe dnia 12 marca 2007 r. przyznano Medal za 
Zasługi dla Miasta Szczecina Panu Antoniemu Grodzkiemu (na wniosek 
Stowarzyszenia Naukowo Technicznego InŜynierów i Techników Przemysłu 
SpoŜywczego). Jest on twórcą przemysłu spoŜywczego w Mieście Szczecin. 
 
Przewodniczący Rady Miasta wraz z Prezydentem Miasta wręczyli Panu A. 
Grodzkiemu Medal za Zasługi dla Miasta Szczecina. 
 
A. Grodzki – stwierdził, Ŝe naleŜy do pokolenia tych inŜynierów, którzy mają jedyny 
wkład w rozwój przemysłu spoŜywczego na ziemiach wschodnich, konkretnie w 
Szczecinie. 
 
Przewodniczący obrad opuścił salę obrad. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad poinformował, Ŝe wpłynęły następujące wnioski dot. 
zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu): 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 
80/07 w sprawie wystąpienia przez Miasto Szczecin ze Związku Miast Polskich 
 
za - 21  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 
78/07 w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa 
 
za - 21  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 161/07 w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego osiedla „Warszewo” w Szczecinie 
 
R. Zaremba – zapytała przez jakie Komisje RM została ta uchwała procedowana? 
 
J. Wijas – skierował pytanie do Prezydenta Miasta, dlaczego ten projekt wchodzi 
„szybką ścieŜką”? 
 
M. Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta poinformował, iŜ ta 
uchwała wchodzi na sesję, na wniosek radnych i rad osiedli z północy Szczecina. 
Chodzi o uchwalenie zmiany do planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 
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„Warszewo” umoŜliwiające przystąpienie do prac realizacyjnych związanych ze 
szkołą, chodzi o poszerzenie terenu szkoły.  
 
A. Karut – zapytał czy jest opinia mieszkańców i rady osiedla w sprawie 
umiejscowienia masztu?  
 
M. Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta poinformował, Ŝe ten 
maszt cały czas tam funkcjonuje. Jest tam 3 operatorów i 3 chciałby się do tego 
masztu dowiesić.  
 
T. Hinc – zapytał czy przesunięcie tego na za 2 tygodnie skomplikuje sprawę? 
 
R. Zaremba – powtórzyła swoje pytanie. 
 
M. Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta odpowiedział, Ŝe nie 
było to rozpatrywane na Ŝadnej z Komisji RM. 
 
Głosowanie nad wnioskiem Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały nr 161/07 w sprawie zmiany Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla „Warszewo” w Szczecinie 
 
za - 16  przeciw - 4  wstrzym. – 0 
 
J. Wijas – zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania: 
 
za - 17  przeciw - 6  wstrzym. - 4 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 163/07 zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 
składów osobowych komisji stałych Rady Miasta Szczecin 
 
za - 22  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
M. Marcinkiewicz – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
stanowiska w sprawie przyszłości Stoczni Szczecińskiej Nowa – załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
za - 19  przeciw - 6  wstrzym. – 2 
 
Propozycja stanowiska została przyjęta. 
 
Prezydent Miasta poprosił M. Cehaka – Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego 
Miasta o przedstawienie kolejnych 3 projektów uchwał, które powinny się znaleźć w 
porządku obrad. 
 
M. Cehak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta zawnioskował o 
wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 
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− 154/07 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecin w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego "Lotnisko" w Szczecinie; 

− 155/07 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Dąbie-lotnisko" w Szczecinie; 

− 156/07 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Dąbie-plaŜa" w Szczecinie. 

 
Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta poinformował, iŜ inwestorzy są w 
sposób róŜny zaawansowani w swoich działaniach i kaŜdy z tych terenów ma pewną 
specyfikę, która moŜe spowalniać działania globalne. Jak byśmy podzielili ten plan 
na dwie części, to bez uszczerbku dla rozwiązań planistycznych moŜna by 
procedować dwa plany, z których jeden miałby szansę na szybsze uchwalenie, niŜ 
drugi. W ramach tych proinwestycyjnych działań Prezydenta Miasta, jest sugestia, 
aby rozdzielić ten plan na dwie części i umoŜliwić taki pośpiech na jaki umoŜliwia 
procedura. Generalnie plany „ujrzą światło dzienne” po uchwaleniu planu 
zagospodarowania przestrzennego i muszą być z nim zgodne, czyli będą 
uwzględniały rozwiązania które zostaną przyjęte w studium zagospodarowania 
przestrzennego. Plany będą uchwalone dopiero pod koniec roku, poniewaŜ tyle trwa 
procedura natomiast przystąpienie do nich odnowa otwiera kwestie składania 
wniosków.  
 
W. Dąbrowski – zaproponował, aby głosować przeciw wprowadzeniu 
przedstawionych projektów uchwał szybką ścieŜką, poniewaŜ dotyczą one zbyt 
powaŜnych spraw.  
 
P. Kęsik – zgodził się z przedmówcą, ale stwierdził, Ŝe jest to sytuacja wyjątkowa, 
poniewaŜ mowa jest tu o bardzo powaŜnym partnerze, który był sprawdzany w 
poprzedniej i obecnej kadencji. Rokuje wielkie nadzieje, Ŝe teren bardzo waŜny dla 
Szczecina zostanie zrewitalizowany i będzie na nim przeprowadzona bardzo duŜa 
inwestycja, nie tylko infrastrukturalna. Stwierdził, Ŝe przy tym projekcie Rada 
Miasta mogłaby zaakceptować procedurę „szybkiej ścieŜki”. 
 
P. Gzyl – zwrócił uwagę, Ŝe jest to tylko plan przystąpienia do sporządzenia. 
 
M. Cehak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – poinformował, Ŝe 
Rada przystąpiła juŜ do tego planu, a teraz go proceduje. Prezydent prosi tylko o 
moŜliwość podzielenia tego planu na 2 części i robienia tych części równolegle, ale 
ze świadomością, Ŝe jedna będzie miała szansę, być Państwu zaprezentowana do 
uchwalenia wcześniej. To jest tylko uchwała o przystąpieniu, czyli zainicjowanie 
działań. Nie ma tu mowy o skutku tych działań. Skutek tych działań będzie 
ujawniony i prezentowany w odpowiednich momentach, zarówno Wysokiej Radzie 
jak i społeczeństwu. 
 
P. Krzystek – Prezydent Miasta – stwierdził, Ŝe w piśmie skierowanym do 
Przewodniczącego Rady poprosili o skierowanie tego projektu na kwietniową sesję 
RM, ale nie zostało to uwzględnione. 
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad – zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 154/07 
 
za - 23  przeciw - 2  wstrzym. - 2 
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W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 155/07 
 
za - 23  przeciw - 2  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 156/07 
 
za - 23  przeciw - 2  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
J. Stopyra Sekretarz obrad - oświadczył, Ŝe po rozpatrzeniu wniosków przez Radę 
porządek obrad VII zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 

23.02.2007 r. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

− Stanowisko Rady Miasta Szczecin w sprawie przyszłości Stoczni 
Szczecińskiej Nowa. 

− 141/07 – oświadczeń lustracyjnych Skarbnika Miasta i Sekretarza 
Miasta; 

− 117/07 – (wersja 3) uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok”; 

− 125/07 – (wersja 2) przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2007 rok”; 

− 134/07 – wyraŜenia zgody na rozwiązanie Spółki Centralne Warsztaty 
Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinie; 

− 136/07 – zatwierdzenia środków na pokrycie wkładu własnego projektu 
finansowanego w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego (EOG) o 
pt. „Współpraca regionalna i dialog samorządów drogą do budowania 
polskich obszarów metropolitalnych”; 

− 137/07 – zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia środków na pokrycie 
wkładu własnego projektu w ramach Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego pt. "Renowacja i konserwacja średniowiecznych Katedr 
Pomorza Zachodniego" w części dotyczącej remontu Bazyliki Katedralnej 
w Szczecinie; 
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− 138/07 – programu współpracy na 2007 rok Gminy Miasto Szczecin z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego; 

− 256/06 – odmowy uwzględnienia wniosku Pana Henryka Klimko o 
podjęcie uchwały; 

− 260/06 – odmowy uwzględnienia wezwania Pana Henryka Klimko o 
uchylenie uchwały; 

− 140/07 – zarządzenia wyborów do rad osiedli i powołania Miejskiej 
Komisji Wyborczej; 

− 135/07 – nieodpłatnego przekazania składników majątkowych Rady 
Osiedla Stare Miasto w Szczecinie; 

− 139/07 – zmiany uchwały w sprawie opłat za usługi przewozowe 
lokalnego transportu zbiorowego oraz wprowadzenia regulaminu przewozu 
osób i bagaŜu ręcznego pojazdami lokalnego transportu zbiorowego; 

− 142/07 – określenia zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych i wysokości środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te 
zadania w roku 2007; 

− 144/07 – sprawie zatwierdzenia środków na pokrycie wkładu własnego 
projektu finansowanego w ramach Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego (EOG) o pt. „Selektywna zbiórka odpadów z terenu 
cmentarzy Szczecina wraz z kompostowaniem odpadów zielonych”; 

− 145/07 – zatwierdzenia środków na pokrycie wkładu własnego projektu 
finansowanego w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego (EOG) 
pt. „Szczecińska sieć edukacji ekologicznej na rzecz środowiska”; 

− 161/07 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
osiedla „Warszewo” w Szczecinie; 

− 163/07 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych 
komisji stałych Rady Miasta Szczecin; 

− 154/07 – uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecin w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego "Lotnisko" w Szczecinie; 

− 155/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Dąbie-lotnisko" w Szczecinie; 

− 156/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Dąbie-plaŜa" w Szczecinie. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja o zgłoszonych Ŝądaniach i wydanych decyzjach w roku 2006 w 

związku z uchwaleniem planów miejscowych albo ich zmian. 
8. Sprawozdanie z działalności: 

- Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miasta Szczecin, 
- Prezydenta Miasta Szczecin. 

9. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
10. Zamknięcie obrad. 
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Przystąpiono do rozpatrywania punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Zatwierdzenie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 

23.02.2007 r. 
 
J. Stopyra Sekretarz obrad - poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do wglądu w 
Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego treścią. 
Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku z brakiem 
uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 24  przeciw – 0  wstrzym. – 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz w 
okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
W. Dzikowski – przedstawił zgłoszoną wcześniej interpelację w sprawie głównego 
wjazdu do Szczecina (Szosa Stargardzka) oraz licznych zanieczyszczeń w tych 
miejscach. 
 
T. Hinc – zgłosił zapytanie w sprawie ul. Ludowej w Szczecinie (dlaczego ta ulica nie 
jest do dziś dwukierunkowa). Zapytanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
J. Wijas - zgłosił interpelację w sprawie „brzydoty centralnych miejsc naszego 
miasta” oraz działalnością SCR’u. Interpelacja stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
 
P. Kęsik – zgłosił interpelację w sprawie komunikacji dzielnic północnych Szczecina 
oraz zapytanie w sprawie terminu realizacji planu Parku Kasprowicza w Szczecinie. 
 
L. Duklanowski – zgłosił interpelację w sprawie wyglądu miasta w rejonie Bramy 
Portowej, Placu Rodła i Placu śołnierza w Szczecinie oraz w sprawie działki w 
rejonie ul. Mickiewicza w Szczecinie. Interpelacje stanowią załączniki nr 13 i 14 do 
protkołu. 
 
U. Pańka – zgłosiła zapytanie w sprawie ul. Przodowników Pracy w Szczecinie oraz  
w sprawie uchwały „o psach” – czy jest zgodny z prawem unijnym. Zapytania 
stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 
 
A. Mickiewicz – zgłosił interpelację w sprawie rozdzielenia tras turystycznych dla 
jeźdźców i spacerowiczów oraz w sprawie wprowadzenia zakazu „ogławiania” drzew. 
Interpelacje stanowią załączniki nr 16, 17 i 18 do protokołu. 
 
P. Bartnik – złoŜył zapytania w sprawie zakorkowania dzielnic północnych miasta  
Szczecin oraz w sprawie wykonania remontu rowów melioracyjnych przy ul. 
Cegłówki. Zapytania stanowią załączniki nr 19 i 20 do protokołu. 
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M. Marcinkiewicz – złoŜył zapytanie w sprawie zmian w planie zagospodarowania 
przestrzennego miasta odnośnie terenu znajdującego się przy ulicach: A. 
Mickiewicza, H. Sienkiewicza. Zapytanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
T. Hinc – odniósł się do interpelacji radnego Marcinkiewicza – zapytał czy miasto 
podpisało porozumienie i zgodziło się na to, Ŝeby w tym miejscu nie było obiektów 
sportowych. 
 
Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Stanowisko w sprawie przyszłości Stoczni Szczecińskiej Nowa stanowi załącznik nr 
9 do protokołu. 
 
M. Marcinkiewicz – poinformował, Ŝe czekają od wielu miesięcy na jasne stanowisko 
odpowiednich władz, w sprawie prywatyzacji czy restrukturyzacji Stoczni 
Szczecińskiej Nowa. Stanowisko Komisji Europejskiej w tej sprawie jest dość jasne i 
kategoryczne i tak naprawdę jedynym wyjściem i najbardziej rozsądnym jest 
prywatyzacja Stoczni Szczecińskiej. Terminy zawarte w strategii dla sektora 
stoczniowego w Polsce na lata 2006-2010 zakładają prywatyzację Stoczni 
Szczecińskiej do miesiąca czerwca. Po tych opóźnieniach które mamy w chwili 
obecnej realizacja tych załoŜeń, naprawdę jest nierealna poniewaŜ w ciągu 2 
miesiącu nie uda się sprywatyzować tak duŜego zakładu jakim jest Stocznia 
Szczecińska Nowa. Dodatkowo propozycja obniŜenia mocy produkcyjnej Stoczni o 
40% poprzez zamknięcie 2 pochylni. 
 
L. Duklanowski – w imieniu Klubu Radnych PiS poprosił o 5 minut przerwy. 
 
J. Stopyra - Sekretarz obrad - ogłosił przerwę do godziny 11:35. 
 
Po przerwie: 
 
L. Duklanowski – zapytał czy to stanowisko było konsultowane z pracownikami 
Stoczni. Następnie stwierdził, Ŝe rozmawiał z przedstawicielem Solidarności Stocznia 
Nowa, który poprosił go o przełoŜenie tego na następną sesję RM poniewaŜ chciałby 
uczestniczyć w  podejmowaniu stanowiska przez Radę Miasta – wyraŜą wtedy swoją, 
związkowców i załogi opinię w tej sprawie, a właśnie wybiera się do Warszawy w tej 
sprawie. ZłoŜył wniosek o przełoŜenie tego stanowiska na następne obrady.  
 
T. Hinc – rozwinął wniosek L. Duklanowskiego. Powiedział, Ŝe jeŜeli ma to być 
stanowisko Rady Miasta chciałby, aby wszystkie Kluby uczestniczyły w 
konstruowaniu tego stanowiska. 
 
M. Marcinkiewicz – stwierdził, Ŝe treść stanowiska niebyła konsultowana z 
pracownikami Stoczni, ale jest to konsekwencja posiedzenia Komisji Skarbu 
Państwa, która odbyła się w zeszły tygodniu na terenie Stoczni Nowa, gdzie 
Przewodniczący Solidarności wypowiadał się w tych kwestiach. I co do meritum jego 
stanowiska zapisy są zgodne.  
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T. Hinc – zgłosił propozycję o zdjęcie tego stanowiska i wprowadzenie wspólnego 
stanowiska (wszystkich Klubów Radnych) na następną sesję RM. 
 
A. Karut – poparł wniosek o zdjęcie stanowiska z dzisiejszych obrad rady. 
 
M. Marcinkiewicz – wycofał z porządku obrad stanowisko i poinformował, Ŝe 
wprowadzi je na następnej sesji RM w dniu 16 maja 2007r. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

141/07 – oświadczeń lustracyjnych Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas – oznajmił, Ŝe nie będzie brał udziału w głosowaniu tego projektu uchwały 
wraz z całym Klubem LiD.  
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 141/07 
 
za – 14  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie oświadczeń 
lustracyjnych Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta. Uchwała Nr VII/152/07 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

117/07 – (wersja 3) uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok” 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
J. CerebieŜ-Tarabicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej. 
Poinformował, Ŝe Ustawa o wychowaniu w trzeźwości nakłada na Gminy 
obligatoryjne obowiązek przyjęcia w formie uchwały Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na kolejny rok. Ustawa 
określa równieŜ zadania Gminy w tym zakresie. Ten dokument mówi takŜe o trybie i 
sposobie wydatkowania środków. Ten dokument powiązany jest z BudŜetem Miasta 
na kolejny rok. W momencie tworzenia budŜetu dysponowaliśmy prognozą od 
Skarbnika Miasta w wysokości wpływu z tzw. „korkowego”. Wówczas była ona 
niŜsza, po weryfikacji tych prognoz kwota środków została zwiększona.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
P. Juras – w imieniu Klubu Radnych Lewica i Demokraci stwierdził, Ŝe co roku ten 
program przedkładany jest Wysokiej Radzie do przyjęcia. Pierwsza wersja projektu, 
która trafił pod obrady Komisji – jako jedyny był przeciwny, aby ten projekt wyszedł 
na zewnątrz, jednak Komisja przyjęła ten program. Prezydent zdjął z porządku 
obrad poprzedniej sesji ten projekt. Projekt który mamy dzisiaj przyjmować jest 
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pozbawiony tych wad, natomiast nie jest pozbawiony licznych mankamentów. Wadą 
pierworodną kaŜdego z tych projektów jest brak określenia sytuacji wyjściowej w 
mieście Szczecinie. Nie mamy w nim załoŜonych celów do których ten program ma 
nas doprowadzić. Następnie wynagrodzenie dla członków Gminnej Komisji jest 
podwojone, a praca tej Komisji sprowadza się do czystej biurokracji. Zgłosił wniosek 
o odesłanie tego projektu uchwały do projektodawcy.  
 
W imieniu Komisji głos zabrali: 
 
A. Karut - Wiceprzewodniczący Komisji ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej – 
stwierdził, Ŝe zgadza się, iŜ w projekcie są pewne niejasności merytoryczne, ale jest 
to sprawa waŜna i naleŜy ją przegłosować dziś na sesji – pozytywnie. 
 
J. Wijas – zgłosił propozycję poprawki, aby na stronie nr 24 nanieść stawki, które 
obowiązywały dotychczas w tejŜe Komisji (Przewodniczący zamiast 120 zł. będzie 
otrzymywał 70 zł., Sekretarz zamiast 120 zł. – to 60 zł. brutto, pozostali członkowie 
zamiast 100 zł. – to 50 zł.). To samo w punkcie 4. Poprosił o przedstawienie sumy 
zabezpieczonej na honoraria w BudŜecie Miasta na ten rok dla tej Komisji, w tych 
stawkach jakie są zaproponowane przez Prezydenta.  
 
A. Karut – przyjął zgłoszoną poprawkę i oznajmia iŜ popiera ją. 
 
J. CerebieŜ - Tarabicki Z-ca Dyrektora Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej – 
poinformował, Ŝe Komisja w drodze regulaminu nic sobie nie zmieniła, nawet nie 
moŜe tego zrobić poniewaŜ to Prezydent zatwierdza regulamin w drodze zarządzenia. 
Komisja rozszerzyła swoją działalność w tym roku kierując się następującym 
przekonaniem – ustawa nakłada na Gminę obligatoryjny obowiązek wszczynania 
prowadzenia postępowania o tzw. zobowiązania sądowe do kierowania osób 
uzaleŜnionych na leczenie drogą decyzji sądu. Ta procedura wygląda w ten sposób, 
Ŝe naleŜy zgromadzić szereg dokumentów, wywiad środowiskowy instytucji pomocy 
społecznej, opinie biegłego w przedmiocie uzaleŜnienia od alkoholu, po zmianie 
rozporządzenia w tej kwestii i opinia nie 1 biegłego ale i podwójne badania 
psychologa i psychiatry, posiadających statut biegłego w zakresie uzaleŜnienia od 
alkoholu. To oznacza, Ŝe przy ilości spraw prowadzonych przez Komisję, my w tym 
roku musieliśmy zabezpieczyć środki w wysokości 140 tys. zł. z BudŜetu Miasta na 
same badanie przez biegłych. Procedura ta wcale nie jest skuteczna poniewaŜ osoby 
nie stawiają się na badania. Komisja zatem wykazała pewną inicjatywę, Ŝe podejmie 
próbę nakłaniania ludzi do leczenia bez tej procedury. Od 16 stycznia – kiedy to 
wszedł nowy regulamin, Komisja moŜe działać w podzespołach, a działanie to nie 
wymaga płacenia wszystkim członkom Komisji. Od stycznia do 20 marca w 
interwencyjnych poczynaniach Komisji, Komisja na róŜnym stopniu zaawansowania 
nadała bieg 496 sprawą w przeciągu 3 miesięcy. 
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad – zarządził głosowanie nad propozycją poprawki do 
projektu uchwały nr 117/07 – (wersja 3) uchwalenia „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok”. 
 
za - 7  przeciw - 13  wstrzym. - 3 
 
W wyniku powyŜszego głosowania propozycja poprawki nie została przyjęta. 
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Głosowanie nad wnioskiem klubu radnych LiD o odesłanie projektu uchwały do 
projektodawcy 
 
za – 5  przeciw - 19  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został odrzucony. 
 
P. Juras – zwrócił uwagę na punkty 3 i 5 projektu uchwały w których jest mowa o 
przedstawicielu posiłkowym, zaraz po tym znajdują się formy pracy i one nie 
zakładają w ogóle czegoś takiego jak występowanie przed sądami. 
 
T. Hinc – zapytał o listę członków Komisji oraz czy Prezydent wymienił skład 
Komisji? 
 
J. CerebieŜ-Tarabicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej 
poinformował, Ŝe skład Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych został w 
ostatnim czasie skorygowany, czyli nie było nowego zarządzenia powołującego nowy 
skład Komisji. Wymienił skład Komisji: Ewa Piepiora, Tatiana Duklas Jerzy Zym, 
Katarzyna Legan, Małgorzata Śmigielska. Łącznie Komisja składa się z 7 osób. 
 
T. Grodzki – stwierdził, Ŝe Komisja ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej przyjęła ten 
program pozytywnie, poprosił o podjęcie głosowania. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 117/07 (wersja 3)  
 
za – 7  przeciw - 13  wstrzym. – 3 
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad zarządził głosowanie. 
 
za – 16  przeciw – 5  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2007 rok”. Uchwała Nr VII/153/07 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywanie projektu uchwały w sprawie: 
 

125/07 – (wersja 2) przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2007 rok” 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Trwała dyskusja nad projektem uchwały. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 125/07 (wersja 2) 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
„Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2007 rok”. Uchwała Nr 
VII/154/07 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
134/07 – wyraŜenia zgody na rozwiązanie Spółki Centralne Warsztaty Spółka 

z o.o. z siedzibą w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 134/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na rozwiązanie Spółki Centralne Warsztaty Spółka z o.o. z siedzibą w 
Szczecinie. Uchwała Nr VII/155/07 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

136/07 – zatwierdzenia środków na pokrycie wkładu własnego projektu 
finansowanego w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego (EOG) o pt. 
„Współpraca regionalna i dialog samorządów drogą do budowania polskich 

obszarów metropolitalnych” 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Łukasz Pundyk – Dyrektor Wydziału Funduszy Pomocowych. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas – poprosił o wyjaśnienie kwoty 1 mln 300 tys. zł. 
 
Ł. Pundyk – Dyrektor Wydziału Funduszy Pomocowych stwierdził, Ŝe całkowity 
koszt to 1 mln 300 tys. zł, przewidziana jest budowa strony internetowej portalu 
wymiany doświadczeń związanych ze współpracą regionalną, jak równieŜ duŜe 
koszty promocji samego projektu i współpracy regionalnej.  
 
J. Wijas – zapytał jaki ma być tego efekt? 
 
Ł. Pundyk – Dyrektor Wydziału Funduszy Pomocowych – poinformował, Ŝe efektem 
ma być współpraca regionalna budowa platformy doświadczeń, wymiana 
doświadczeń. Celem bezpośrednim jest nawiązywanie kontaktów i wymiana 
doświadczeń współpracy regionalnej. To nie jest projekt inwestycyjny.  
 
P. Kęsik – zapytał czy konferencje będą organizowane z udziałem ogólnokrajowych 
mediów i czy będzie to formuła zamknięta czy otwarta?  
 
Ł. Pundyk – Dyrektor Wydziału Funduszy Pomocowych – poinformował, iŜ z zapisów 
programu budŜetu odczytujemy, Ŝe będzie to formuła otwarta. Ma mieć to wymiar 
międzynarodowy. W ramach tej konferencji jest przewidziana wizyta Pani Komisarz 
Hibner. 
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A. Karut – zapytał jakie są proporcję kosztów Miasta i kosztów zewnętrznych? Jakie 
są przewidziane korzyści wymierne dla Szczecina?  
 
Ł. Pundyk - Dyrektor Wydziału Funduszy Pomocowych – stwierdził, Ŝe musimy się 
nauczyć współpracować z Gminami ościennymi i realizować wspólnie projekty. 
 
J. Wijas – zwrócił się do Prezydenta i Dyrektora Wydziału Strategii o przygotowanie  
dla Klubu LiD pełnej informacji nt. tych konferencji, wraz ze wskazaniem jakie mają 
one osiągnąć cel. 
 
A. Karut – zapytał ponownie o proporcję kosztów? 
 
Ł. Pundyk Dyrektor Wydziału Funduszy Pomocowych – 85% środki zewnętrzne, 
15% wkład własny przewidziany dla Gminy.  
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 136/07 
 
za – 14  przeciw - 0  wstrzym. – 6 
 
Reasumpcja głosowania: 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 7 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
środków na pokrycie wkładu własnego projektu finansowanego w ramach 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
Obszaru Gospodarczego (EOG) o pt. „Współpraca regionalna i dialog samorządów 
drogą do budowania polskich obszarów metropolitalnych”. Uchwała Nr VII/156/07 
stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

137/07 – zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia środków na pokrycie 
wkładu własnego projektu w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego pt. 
"Renowacja i konserwacja średniowiecznych Katedr Pomorza Zachodniego" w 

części dotyczącej remontu Bazyliki Katedralnej w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 137/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie zatwierdzenia środków na pokrycie wkładu własnego projektu w 
ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego 
Europejskiego Obszaru Gospodarczego pt. "Renowacja i konserwacja 
średniowiecznych Katedr Pomorza Zachodniego" w części dotyczącej remontu 
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Bazyliki Katedralnej w Szczecinie. Uchwała Nr VII/157/07 stanowi załącznik nr 33 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

138/07 – programu współpracy na 2007 rok Gminy Miasto Szczecin z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność poŜytku publicznego 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Autopoprawka do projektu 
uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
T. Hinc – stwierdził, Ŝe w obszarze zainteresowań Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządności jest współpraca z organizacjami pozarządowymi, ten 
projekt nie był na tej Komisji w Ŝaden sposób opiniowany. 
 
H. Sokulska – radca prawny – wyjaśniła, Ŝe Biuro Rady Miasta nie wyznacza 
projektów uchwał do zaopiniowania przez komisje. Zgodnie ze Statutem Rady 
Miasta projekty uchwał spełniające wymogi formalne z porządkiem obrad sesji 
kierowane są do radnych i oni na komisjach decydują, którymi z projektów Komisja 
się zajmie. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 138/07 z autopoprawką 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 5 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie programu 
współpracy na 2007 rok Gminy Miasto Szczecin z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego. Uchwała 
Nr VII/158/07 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
256/06 – odmowy uwzględnienia wniosku Pana Henryka Klimko o podjęcie 

uchwały 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 256/06 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie odmowy 
uwzględnienia wniosku Pana Henryka Klimko o podjęcie uchwały. Uchwała Nr 
VII/159/07 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
260/06 – odmowy uwzględnienia wezwania Pana Henryka Klimko o uchylenie 

uchwały 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 260/06 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie odmowy 
uwzględnienia wezwania Pana Henryka Klimko o uchylenie uchwały. Uchwała Nr 
VII/160/07 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
140/07 – zarządzenia wyborów do rad osiedli i powołania Miejskiej Komisji 

Wyborczej 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
A. Bartczak Dyrektor Biura Rady Miasta – stwierdziła, Ŝe Miejska Komisja Wyborcza 
zajmuje się przeprowadzeniem wyborów do Rad Osiedli, następnie w ciągu kadencji 
zajmuje się uzupełnianiem składów Rad Osiedli, jeśli wygaśnie mandat radnego 
osiedla, komisja na posiedzeniu ten mandat przyznaje kolejnej osobie. Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad poprosił o zgłaszanie kandydatur do Miejskiej Komisji 
Wyborczej. 
 
J. Wijas – zgłosił kandydaturę radnego Pawła Jurasa. 
 
L. Duklanowski – zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Karuta. 
 
L. Duklanowski – zgłosił kandydaturę radnego Adama Rucińskiego. 
 
A. Pawlak – zgłosił kandydaturę radnego Pawła Gzyla. 
 
M. Marcinkiewicz – zgłosił kandydaturę radnego Władysława Dzikowskiego. 
 
W. Dzikowski – zgłosił kandydaturę radnej Teresy Kaliny. 
 
G. Zielińska – zgłosiła kandydaturę radnej Katarzyny Marlicz. 
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad zapytał czy zgłoszeni radni wyraŜają zgodę na 
kandydowanie. 
 
P. Juras – wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
A. Karut – wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
A. Ruciński – wyraził zgodę na kandydowanie. 
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P. Gzyl – wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
W. Dzikowski – wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
T. Kalina – wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
K. Marlicz – wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 140/07 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zarządzenia 
wyborów do rad osiedli i powołania Miejskiej Komisji Wyborczej. Uchwała Nr 
VII/161/07 stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
135/07 – nieodpłatnego przekazania składników majątkowych Rady Osiedla 

Stare Miasto w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 135/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nieodpłatnego 
przekazania składników majątkowych Rady Osiedla Stare Miasto w Szczecinie. 
Uchwała Nr VII/162/07 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
139/07 – zmiany uchwały w sprawie opłat za usługi przewozowe lokalnego 

transportu zbiorowego oraz wprowadzenia regulaminu przewozu osób i bagaŜu 
ręcznego pojazdami lokalnego transportu zbiorowego 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  - 
poinformował, iŜ uzasadnienie do tej podwyŜki ma charakter finansowy, w ramach 
uchwały budŜetowej finansowanie komunikacji odbywa się generalnie z 2 źródeł: z 
BudŜetu Miasta oraz z wpływów ze sprzedaŜy biletów komunikacji miejskiej. 
Ostatnia podwyŜka miała miejsce w lutym 2002r., celem podwyŜki jest nadrobienie 
co przez te 5 lat działo się w otoczeniu komunikacji miejskiej. Wszelkie zewnętrzne  
wzrosty cen, to co ma wpływ kosztowy na realizację komunikacji znajduje przejaw w 
stawkach, w stawce dotacji (jednostkowych) i stawce związanej z ceną biletu.  
ZałoŜenia do budŜetu są takie, iŜ jak w najmniejszym stopniu powinny być usługi 
uŜyteczności publicznej finansowane z dotacji budŜetowej, czyli podatków ogółu. 80 
mln zł to są wpływy z biletów, 50 mln zł to jest dotacja budŜetowa. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
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W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
L. Duklanowski - Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość – stwierdził, Ŝe 
podwyŜka jest zbyt drastyczna i istnieje taka moŜliwość, Ŝe część mieszkańców 
zrezygnuje z komunikacji miejskiej. Lub będzie korzystać z niej bez kupowania 
biletów. Następnie zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały Nr 139/07 z porządku 
obrad sesji. 
 
J. Wijas - Przewodniczący Klubu Lewica i Demokraci – uwaŜa, Ŝe główny priorytet 
działania Prezydenta i Rady Miasta powinno być na zmianie deficytu miasta taki, Ŝe 
miasto zmieniać i reformować, Ŝeby ciąć pewne koszty. Koszty wysokie np. mamy w 
ZDiTM’ie gdzie średnia płaca w administracji jest najwyŜsza z wszystkich podmiotów 
komunalnych. Zapytał na ile zarządzający komunikacją kształtują sieć 
komunikacyjną by była ona atrakcyjna. Najłatwiej jest sięgnąć do kieszeni 
mieszkańców po, to aby naprawić deficyt budŜetowy. Tak jakby zabrakło odwagi na 
to, Ŝeby reformować Miasto, Ŝeby podejmować śmiałe koncepcje. Klub LiD uwaŜa, Ŝe 
podwyŜka jest niepotrzebna. Zwiększona promocja komunikacji miejskiej, dobra 
dystrybucja biletów, dobra kontrola albo rozwiązanie systemowe jest w stanie 
wygenerować więcej środków niŜ zaproponowana podwyŜka. Powiedział, Ŝe popierają 
wniosek o odesłanie projektu Nr 139/07 do projektodawcy, a w momencie 
głosowania nad projektem Nr 139/07 Klub LiD będzie głosował przeciw. 
 
P. Bartnik - Przewodniczący Klubu Platforma Obywatelska – zaproponował, aby 
Przewodniczący zarządził 20 minut przerwy. 
 
J. Stopyra - Sekretarz obrad zarządził przerwę do godziny 13:20. 
 
Po przerwie: 
 
J. Stopyra Sekretarz obrad przedłuŜył przerwę do godziny 13:35. 
 
Po przerwie: 
 
J. Stopyra Sekretarz obrad przedłuŜył przerwę do godziny 13:50. 
 
Po przerwie: 
 
Na salę obrad powrócił B. Baran Przewodniczący Rady Miasta. 
 
L. Duklanowski Przewodniczący Klubu Prawo i Sprawiedliwość – ponownie zgłosił 
wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu Nr 139/07. 
 
P. Krzystek Prezydenta Miasta – stwierdził, Ŝe nie moŜe przyjąć tego wniosku 
poniewaŜ podwyŜka była planowana juŜ od 01 maja, a nie będziemy mogli wykonać 
BudŜetu Miasta zgodnie z planem który został przyjęty.  
 
J. Stopyra Sekretarz obrad – zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku klubu 
radnych PiS. 
 
za - 13  przeciw – 14  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek nie został przyjęty. 
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W dyskusji głos zabrali: 
 
P. Kęsik – uwaŜa, Ŝe samo podwyŜszenie cen biletów nie spowoduje rozwiązania 
problemu komunikacyjnego. Oczekuje od P.B.Chochulskiego wyjaśnienia dlaczego 
w Szczecinie nie moŜna przeprowadzić przetargu, dłuŜszego niŜ 1 rok, by spółki 
miejskie mogły wymieniać tabor. Zapytał czy środki finansowe, które zostaną 
zgromadzone z tej podwyŜki zostaną przeznaczone na podwyŜszenie usługi?  
 
M. Marcinkiewicz – stwierdził, Ŝe Miasto Szczecin jest jednym z nielicznych miast 
gdzie nie było podwyŜki od 5 lat. Pewne zapisy budŜetowe, które został zawarte w 
projekcie budŜetu, który przyjęliśmy, mówiły o tym Ŝe podwyŜka cen biletów jest 
nieunikniona jeŜeli chcemy poprawiać stan komunikacji miejskiej i stan usług jakie 
świadczą dla nas spółki autobusowe i MZK. Planujemy w tym roku takŜe wymianę 
taboru, pewną reorganizacje linii autobusowych i tramwajowych, które mają 
usprawnić funkcjonowanie komunikacji miejskiej. SłuŜby miejskie powinny zacząć 
przygotowywać proces reorganizacji, szczególnie w MZK i pewnego unowocześnienia 
świadczonych usług.  
 
J. Wijas – stwierdził, Ŝe komunikację publiczną naleŜy wspierać i zachęcać ludzi do 
niej. Zapytał w jakim czasie Prezydent ma zamiar przedstawić całościowy rozwój 
komunikacji miejskiej i tego co mieszkańcy będą mogli zobaczyć i z czego korzystać 
za parę lat? Powiedział, Ŝe chodzi o podwyŜszenie jakości komunikacji miejskiej. 
 
P. Juras – uwaŜa, Ŝe przede wszystkim naleŜy zająć się bezpieczeństwem i na to 
powinny pójść pieniądze. 
 
A. Szałabawka – stwierdził, iŜ wielką potrzebą jest wprowadzenie dla mieszkańców 
biletów 10 minutowych. Powiedział, Ŝe będzie głosował przeciw podwyŜce biletów. 
 
A. Karut – stwierdził, Ŝe są podpisane umowy zbiorowe, które jego zdaniem są złe. 
 
A. Ruciński – poinformował, Ŝe sprawdził ceny biletów w Warszawie, które są 
zdecydowanie korzystniejsze. Szczecin będzie miastem w którym bilety będą 
najdroŜsze. W Warszawie nie było podwyŜki od 2001 roku. PodwyŜka spowoduje, Ŝe 
część pasaŜerów odejdzie od komunikacji miejskiej, a ludzie przesiądą się na 
transport własny.  Po analizie kilku miast stwierdził, iŜ mamy bardzo „sztywny” 
system biletowy (brak biletów 10 minutowych). 
 
A. Mickiewicz – stwierdził, Ŝe potrzebna jest jakaś pula pieniędzy, aby komunikacja 
funkcjonowała. UwaŜa, Ŝe Miasto niepotrzebnie utrzymuje Zarząd Dróg i Transportu 
Miejskiego. Powinniśmy wprowadzić jakieś promocje, udogodnienia dla pasaŜerów.  
 
T. Hinc – przypomniał, Ŝe Klub PiS apelował o zdjęcie tego projektu z dzisiejszych 
obrad z powodu, iŜ komunikacja miejska top jest pewien spójny system. Te 
wszystkie uwagi są uwagami podzielonymi przez słuŜby Prezydenta. W komunikacji 
miejskiej jest problem poniewaŜ nie ma alternatywy dla osób ubogich. Chcemy 
rozwiązania kompleksowego. Skoro trwają prace nad restrukturyzacja sieci to w 
oparciu o co teraz kalkulujemy koszty? Jeśli na się zdecydujemy i siec zostanie 
zreformowana, to jaka będzie sfera kosztów?  
 
J. Stopyra – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy dyskutantów: 
 
za – 12  przeciw – 16  wstrzym. – 0 
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W wyniku powyŜszego głosowania lista dyskutantów nie została zamknięta. 
 
A. Szałabawka – zapytał M. Przepierę Dyrektora WGKIOŚ czy jest moŜliwość 
wprowadzenia biletów 12 minutowych? 
 
J. Wijas – stwierdził, Ŝe podwyŜka dotyka przede wszystkim ludzi którzy płaca za 
bilety, a nie jeŜdŜą na gapę. Wszędzie mamy kilku procentowa podwyŜka, a jeśli 
chodzi o kary za przejazd bez biletu to podwyŜka  jest duŜo mniejsza. 
 
P. Bartnik – stwierdził, Ŝe głosowanie za tą uchwałą jest niezbędne ze względów 
budŜetowych, a naleŜy być konsekwentnym kiedy to głosowało się za budŜetem. 
PodwyŜka będzie ciągnęła za sobą podwyŜszenie jakości komunikacji miejskiej, 
system dystrybucji biletów. Powiedział, Ŝe Klub PO będzie głosował za podjęciem tej 
uchwały z konsekwencją Ŝe będą przeprowadzone prace koncepcyjne, które 
spowodują Ŝe system ulegnie zmianie. 
 
M. Marcinkiewicz – zrezygnował z zabrania głosu, po czym zgłosił wniosek 
formalny o zamknięcie listy mówców: 
 
za – 16  przeciw - 12  wstrzym. - 0. 
 
W wyniku powyŜszego głosowania lista dyskutantów została zamknięta. 
 
P. Kęsik – zapytał Prezydenta kiedy przedstawiony zostanie Radzie kierunek działań 
zmian w komunikacji miejskiej? Przypomniał, Ŝe mamy uchwałę o polityce 
transportowej Miasta Szczecin w której są zawarte kierunki w których miasto 
powinno się rozwijać. Są tam zawarte rozwiązania problemów komunikacji czy 
biletów.  
 
P. Krzystek Prezydent Miasta – stwierdził, Ŝe to jak wygląda komunikacja, jak 
funkcjonuje ZDiTM, jakie są relacje między tymi podmiotami to wynika z polityki 
jaka była z tej materii realizowana prze ostatnich 8 lat. PrzecieŜ to nie my 
zatwierdzaliśmy układy zbiorowe. PrzecieŜ program inwestycyjny wynika z tego 
budŜetu. Ta podwyŜka jest pierwszym krokiem, abyśmy do tego roku mogli 
przygotować odpowiedni system, program i Ŝebyśmy w przyszłym roku mówili, Ŝe 
komunikacja funkcjonuje na innych zasadach. To te środki umoŜliwiają 
rozstrzygnięcie przetargów na komunikacje autobusową na takich warunkach jakie 
umoŜliwią jakąkolwiek modernizacje taboru autobusowego. JeŜeli tego nie 
uchwalimy dzisiaj to z całą pewnością przetargi znowu będą łatane i umowy będą 
zawierane tak jak dotychczas, na parę miesięcy, maksymalnie na rok. Będziemy 
pracować nad taryfą, która moŜe wprowadzi bilety 10 minutowe oraz inne 
elastyczne rozwiązania, ale to wymaga czasu i rozsądnego podejścia.  
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
J. Wijas – stwierdził, Ŝe skoro Prezydent zwrócił się do niego po nazwisku, to on 
zgodnie z regulaminem odniesie się do tego formułując konkretne uwagi. W dyskusji 
odnośnie podwyŜki Klub LiD uczestniczył. JeŜeli chodzi o Komisje, to w „ścieŜce” 
jest napisane, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów odstąpiła od opiniowania tego 
projektu z powodu braku prelegenta. Więc nie jest to efekt braku woli pracy na 
Komisji, tylko braku przedstawiciela Prezydenta. We wcześniejszych kadencjach nie 
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było głosowane do projektu o podwyŜce cen biletów. Poprosił o rozpoczęcie 
głosowania. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 139/07 
 
za – 15  przeciw - 14  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego 
oraz wprowadzenia regulaminu przewozu osób i bagaŜu ręcznego pojazdami 
lokalnego transportu zbiorowego. Uchwała Nr VII/163/07 stanowi załącznik nr 46 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
142/07 – określenia zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych i wysokości środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w roku 

2007 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 142/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia zadań 
dotyczących rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i 
wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na te zadania w roku 2007. Uchwała Nr VII/164/07 stanowi 
załącznik nr 48 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

144/07 – zatwierdzenia środków na pokrycie wkładu własnego projektu 
finansowanego w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego (EOG) o pt. 
„Selektywna zbiórka odpadów z terenu cmentarzy Szczecina wraz z 

kompostowaniem odpadów zielonych” 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. Autopoprawka do projektu 
uchwały stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 144/07 z autopoprawką 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
środków na pokrycie wkładu własnego projektu finansowanego w ramach 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
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Obszaru Gospodarczego (EOG) o pt. „Selektywna zbiórka odpadów z terenu 
cmentarzy Szczecina wraz z kompostowaniem odpadów zielonych”. Uchwała Nr 
VII/165/07 stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

145/07 – zatwierdzenia środków na pokrycie wkładu własnego projektu 
finansowanego w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego (EOG) pt. 
„Szczecińska sieć edukacji ekologicznej na rzecz środowiska” 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 52 do protokołu. Autopoprawka do projektu 
uchwały stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 145/07 z autopoprawką 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
środków na pokrycie wkładu własnego projektu finansowanego w ramach 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
Obszaru Gospodarczego (EOG) pt. „Szczecińska sieć edukacji ekologicznej na rzecz 
środowiska”. Uchwała Nr VII/166/07 stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
163/07 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 

stałych Rady Miasta Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 163/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych Rady Miasta Szczecin. 
Uchwała Nr VII/167/07 stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
154/07 – uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecin w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Lotnisko" 

w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 154/07 
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za – 22  przeciw - 2  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie uchylenia 
uchwały Rady Miasta Szczecin w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Lotnisko" w Szczecinie. 
Uchwała Nr VII/168/07 stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
155/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Dąbie-lotnisko" w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 155/07 
 
za – 22  przeciw - 1  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Dąbie-
lotnisko" w Szczecinie. Uchwała Nr VII/169/07 stanowi załącznik nr 60 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
156/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Dąbie-plaŜa" w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 156/07 
 
za – 19  przeciw - 1  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Dąbie-plaŜa" 
w Szczecinie. Uchwała Nr VII/170/07 stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
161/07 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

„Warszewo” w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Macie Cehak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – poinformował, 
Ŝe uchwała sprowadza się do tego, aby teren oświaty połoŜony przy ulicy 
Jantarowej, a przeznaczony zgodnie z ostatecznymi ustaleniami z Wydziałem 
Oświaty i Inwestycji Miejskich, a przeznaczony na cel budowy szkoły powiększyć o 
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odpowiedni fragment terenu tak, Ŝeby zbudować szkołę o pełnym zakresie z pełnym 
programem sportowym. Na tym obszarze mamy studium z zaznaczonym tym 
obszarem, jest tam ulica Duńska, Jantarowa i działka o którą poszerzamy szkołę. 
Nie budzi ten projekt zmiany, Ŝadnych zastrzeŜeń, jest jakby wnioskowany przez 
Prezydenta i Radę Osiedla, ma poparcie rady osiedla. Drugim element tej zmiany 
jest budynek z masztem przy ulicy Duńskiej, tam kiedyś była radiostacja. Na tym 
maszcie w tej chwili funkcjonują 2 telefonie komórkowe. W tym rejonie nie ma 
innych korzystniejszych   miejsc gdzie moŜna by było ustawić maszt, tak by był 
akceptowany przez społeczność lokalną. Z tego tytułu, Ŝe to funkcjonuje i w starym 
planie mamy zapis utrzymujący ten maszt. Ale ten zapis który mamy w starym 
planie przy interpretacji niechętnej moŜe wydawać się nie korzystny z punktu 
widzenia dowieszenia jeszcze jakiejś anteny. Konserwowany jest stan z masztem 
telefonii komórkowej i anteną. W tej chwili kiedy inny operator chciałby dowiesić 
swoją, pozwolenia na budowę trudno by było się spodziewać, a teŜ nie ma sensu 
Ŝeby szukać innego miejsca pod maszt. Cała ta działka obejmuje ta zmiana planu, a 
poniewaŜ na tej działce występuje mały fragment stanowiska archeologicznego, a 
dokładnie w połowie marca, nastąpiło nowe uzgodnienie pomiędzy wojewódzkim 
konserwatorem przyrody a Wojewodą Zachodniopomorskim w kwestii stosowania 
pewnego stylu zapisu w planie miejscowym BPPM przy zgodzie Prezydenta 
wnioskuje o zaakceptowanie autopoprawki. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 
63 do protokołu. Autopoprawka do projektu uchwały stanowi załącznik nr 64 do 
protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
G. Zielińska – poinformowała, Ŝe motywacją tej zmiany było zabezpieczenie pod 
nowo budowaną szkołę na Warszewie, pyta czy przy okazji terenu dla szkoły mamy 
ustalenia dla terenu elementarnego pod usługi, zapytał dlaczego jest to dodatkowo 
wprowadzony plan dla tego terenu? 
 
T. Hinc – zapytał dlaczego w planie znalazł się zapis o dodatkowych usługach jak 
np. gabinety lekarskie oraz czy jest to budynek miejski czy prywatny? 
 
M. Cehak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – odpowiedział, Ŝe 
jest to budynek prywatny. Właściciel tej nieruchomości nie brał udziału w 
procedowaniu planu zagospodarowania przestrzennego Warszewo poniewaŜ akurat 
go nabywał. Nie wnioskował go, nie wnosił uwag do tego planu i Rada Miasta 
uchwaliła ten plan. Po uprawomocnieniu się tego planu właściciel zaczął przesyłać 
wnioski, następnie wniósł ten temat na Komisje RM – Budownictwa i 
Mieszkalnictwa pod przewodnictwem P. E. Trokowskiego oraz Komisja Rozwoju i 
Promocji pod przewodnictwem P. P. Kęsika zdecydowały, Ŝe biuro powinno zmianę 
planu zagospodarowania związaną z masztem antenowym przeprocedować.   
 
T. Hinc – zapytał czy intencją Miasta jest chęć zlokalizowania tam stacji 
benzynowej, po wyburzeniu tego budynku? PoniewaŜ to moŜe być skutek.  
 
P. Kęsik – zapytał czy wystarczy terenu, aby zapewnić wszystkie funkcje dla szkoły?  
 
A. Ruciński – stwierdził, Ŝe na Sesję nie powinny wchodzić uchwały wcześniej nie 
rozpatrywane na Komisjach RM obecnej kadencji. 
 
M. Cehak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – poinformował, Ŝe 
na wniosek mieszkańców osiedla, Rady Osiedla i niektórych Radnych RM ta 
uchwała został wprowadzona „szybką ścieŜką”, nie jest prawdą, Ŝe dokładamy do 
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tego planu jakiś inny teren elementarny, poniewaŜ od momentu uchwalenia jej ten 
teren jest elementem tej uchwały. JeŜeli jest zapotrzebowanie na dowieszenie tej 
anteny to moŜna to dopuścić. JeŜeli 2 Komisje RM zezwoliła na to i w uchwale o 
przystąpieniu dała zgodę, Ŝeby ten temat rozwiązać, BPPM rozwiązało problem.  
 
P. Kęsik – stwierdził, Ŝe jeŜeli myślimy o tym aby rozpocząć tą inwestycję (jest ona 
bardzo waŜna) w roku 2008 – Wydział Inwestycji Miejskich stwierdził, iŜ jeŜeli nie 
będzie zmian w planie to nie przeprowadzi przetargu na prace projektowe.  
 
M. Cehak Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – poinformował, Ŝe 
BPPM zabiegało i uzyskało program realizacji tego przedsięwzięcia inwestycyjnego. 
W tym programie obecnie basenu nie ma, i nie ma takiej gwarancji. W zaleŜności 
jak zostanie projektowo rozegrane to przedsięwzięcie ten basen moŜe się zmieścić.  
 
G. Zielińska – stwierdziła, Ŝe plany zagospodarowania przestrzennego miasta 
powinny być rozpatrywane na Komisjach RM. 
 
J. Lemm – stwierdziła, Ŝe na wcześniejszych spotkaniach dostała zapewnienie, Ŝe 
będzie to szkoła z basenem.  
 
M. Cehak Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – poinformował, Ŝe 
dopilnuje kiedy będzie zlecane opracowanie projektowe w specyfikacji pojawiło się 
hasło, Ŝe naleŜy przewidzieć moŜliwość etapowania i realizacji w przyszłości tego 
basenu, tak Ŝeby projektant nie zablokował tego terenu.  
 
E. Masojć - Zastępca Prezydenta Miasta – poinformowała, Ŝe plan budowy basenu 
został juŜ przesłany do WIM. 
 
T. Hinc – zapytał w jakim miejscu jest droga dojazdowa i czy to równieŜ jest teren 
miejski? 
 
W. Dąbrowski – poinformował, Ŝe będzie głosował przeciw tej uchwale ze względu na 
procedurę.  
 
M. Cehak Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – odpowiedział, Ŝe 
poszerzamy w liniach rozgraniczających drogę zaplanowaną w starym planie o pas 
na którym będzie moŜna zaparkować.  
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 161/07 z autopoprawką 
 
za – 19  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Warszewo” w 
Szczecinie. Uchwała Nr VII/171/07 stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do omawiania 6 punktu porządku obrad: 
 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone na piśmie. 
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Przystąpiono do omawiania 7 punktu porządku obrad: 
 
7. Informacja o zgłoszonych Ŝądaniach i wydanych decyzjach w roku 2006 w 

związku z uchwaleniem planów miejscowych albo ich zmian 
 
J. Stopyra – Sekretarz obrad zapoznał radnych z informacją o zgłoszonych 
Ŝądaniach i wydanych decyzjach w roku 2006 w związku z uchwaleniem planów 
miejscowych albo ich zmian. Stanowi ona załącznik nr 66 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do omawiania 8 punktu porządku obrad: 
 
8. Sprawozdanie z działalności: 
 
- Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miasta Szczecin – informacja 

stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
- Prezydenta Miasta i jego zastępców – informacja stanowi załącznik nr 68 do 

protokołu. 
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad: 
 
9. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
J. Wijas – postuluje, aby uciąć dyskusje nt. wielkości miejsc parkingowych dla 
radnych RM i całkowicie je zlikwidować. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad: 
 
10. Zamknięcie obrad. 
 
J. Stopyra Sekretarz obrad - poinformował, Ŝe porządek obrad VII sesji został 
wyczerpany i oświadczył, Ŝe zamyka VII zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Monika Bekisz 

Przewodniczący obrad 
 

Bazyli Baran 
 
 
 

Jan Stopyra 


